
Referat fra bestyrelsesmøde 06.11.2018 i Frejaparken afd. 6 

Familieboligerne 
Skabe indgår som noget nyt, som en del af det projekterede byggeri. En væg af 3 dobbeltskabe 
med 2 ind til det store værelse og 1 til det lille værelse.

Der indkaldes til orienteringsmøde i januar måned mhp. at nedsætte byggeudvalg.


Budget 
Renhold brugt 66,9%

Reperationer m.m 56% (rest 135.000 kr)

Konto 116 Belægning budget 834.000 kr. - brugt ca 600.00 kr.

fællesvaskeri  - budget 120.000 rest kr. 35.000


Spørgsmål om et stort fællesvaskeri skal disk på møde - nærmere senere

Administrationen undersøger om det kan være en del af byggeprojektet.


Udgifter diverse resterer  kr. 12.000,- som ønskes brugt til socialt arrangement i foråret. Forslag 
om besøg på Slettestarnd


Markvandring 
Afventer dato

Diverse antenner skal tjekkes for om de er i brug


Opmåling af parkeringspladser og pladser med EL 
Parkeringsbåse afventer adm. finder nogen i afdelingerne der kan stå for arbejdet.

Alle pladser vil blive lavet som handicappladser

Der diskuteres hvad EL-installation ved parkeringspladser skal koste - de faktiske udgifter skal 
dækkes. Administrationen skal arbejde  videre med om der tænkes i EL-biler. Behovet pt er 240V


Stakit 
Udskiftning eller andet

En ansøgning til Realdania fonden er under udarbejdelse - administrationen overtager når 
formulering er klar. Det er VIVA der kommer til at stå som ansøger.


Staus på køkkener 
Orienterende forslag fra HTH fremlagt - uden priser

Der er kontakt il Invita - afventer

Vordingborg køkkener har ikke meldt tilbage


Drøftelse af forslag med hæve/sænke borde, skabe der kan sænkes/trækkes ned, underskabe på 
hjul i nogle af lejlighederne.Formanden kontakter rådmand Jørgen Hein.


EVT 
VIVA har en kunstfond Søren & Birger er i gang med undersøgende aktiviteter.


Næste møde er 05.12.2018


